
Møteprotokoll

Utvalg: Karmøy ungdomsråd
Møtested: Kommunestyresalen
Dato: 16.03.2022
Tid: Kl. 12:30

Følgende medlemmer møtte
August Haarr Rogde
David Alsaker
Nickolas Frugone
Tobias Olsen
Vilde Tvedt Sellevold
Zahra Karimi

Forfall Varamedlem
Idunn Tho Sanna Larsen Mannes
Karoline Haugeberg Angus Drønen Sverdrupsen
Mari Ferkingstad Liknes Lisell Kristiansen Grønås

Møtenotater:
Innkalling godkjent. Sakliste godkjent.

August Haarr Rogde foreslo følgende personer til å underskrive protokollen sammen med møteleder:
Vilde Tvedt Sellevold og Tobias Olsen.

Forslaget fremsatt av Haarr Rogde enstemmig vedtatt.

Arbeidsgruppe for ungdomskonferanse - bør være minimum 4 stk. fra ungdomsrådet, i tillegg de to
representantene fra hovedutvalg oppvekst og kultur. Følgende meldte seg i møtet:
Nicholas Frugone
Tobias Olsen

De resterende to avtales nærmere forut før neste møte.

Forslag til årshjul ble gjennomgått. Avtalt at forslag oversendes leder som lager utkast til årshjul til
neste møte.

Møteslutt: 14:15
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

006/22 Interkommunal legevakt  

007/22 Helsestasjon- og skolehelsetjenesten - oppgaver, utfordringer og 

muligheter 

 

008/22 Samlesak for spørsmål  
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006/22 Interkommunal legevakt 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar at det opprettes en interkommunal legevakt på Raglamyr som skal 

dekke hele kommunen. 
2. Kommunestyret vedtar at budsjett for P526 – Beredskapssenter, lege og brann, blir økt fra 

151,7 mill. kroner til 167,2 mill. kroner. Økningen innebærer at budsjettdelen for 
interkommunal legevakt økes fra 38,2 mill. kroner til 53,7 mill. kroner. Vedtatt 
budsjettøkning innarbeides ved rullering av investeringsbudsjett 2023-2032. 

3. Rådmannen bes om å gå i dialog med Haugesund og Sveio kommuner om en eventuell 
tiltredelse i samarbeidet, samt med Helse Fonna om lokasjon av ambulansestasjon.  

4. Kommunestyret gir Rådmannen fullmakt til å inngå intensjonsavtaler og avtaler med 
samarbeidende kommuner.   

 
 

15.03.2022 Eldrerådet 
 

Behandling 

Sak 14/22 ble behandlet før sak 13/22. 
Kommunalsjefen orienterte og svarte på spørsmål.  
 
Ravnsnæs foreslo: 
Eldrerådet vil styrke kommunal legevakt på Åkra eller Vea. 
 
Ravnsnæs forslag vedtatt med 4 stemmer (Ravnsnæs, Reiersen, Vikre og Hjelmås) mot 3 stemmer (Stava Farbu, 
Tveit og Spångberg) for rådmannens forslag som falt. 
 
 
 

ELD - 014/22 Vedtak: 

Eldrerådet vil styrke kommunal legevakt på Åkra eller Vea. 
 

 

15.03.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 

Stangeland foreslo: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne går for alternativ 2 med kommunal legevakt på Åkra/Vea. 
Stangelands forslag enstemmig vedtatt. Rådmannens innstilling fikk ingen stemmer og falt. 
 

RFM - 016/22 Vedtak: 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne går for alternativ 2 med kommunal legevakt på Åkra/Vea. 

 

16.03.2022 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Alternativt forslag, foreslått av August Haarr Rogde,  

Ungdomsrådet ønsker at Karmøy kommune går for alternativet om ny legevakt sentralt plassert på 
Vea. Dette på grunn av lang reiseveg for innbyggere på Sør-Karmøy dersom legevakt etableres på 
Raglamyr.  Avtalen med Haugesund kommune om legevakt for innbyggere på Fastlands-Karmøy 
videreføres.  
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Forslaget fremsatt av August Haarr Rogde enstemmig vedtatt.  
 

KUR - 006/22 Vedtak: 

Ungdomsrådet ønsker at Karmøy kommune går for alternativet om ny legevakt sentralt plassert på 
Vea. Dette på grunn av lang reiseveg for innbyggere på Sør-Karmøy dersom legevakt etableres på 
Raglamyr.  Avtalen med Haugesund kommune om legevakt for innbyggere på Fastlands-Karmøy 
videreføres.  
 

 

 

007/22 Helsestasjon- og skolehelsetjenesten - oppgaver, utfordringer og 

muligheter 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar beskrivelse av oppgaver, utfordringer og muligheter i helsestasjon- og 
skolehelsetjenesten til orientering. 
 
 

15.03.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 
 

RFM - 012/22 Vedtak: 

Kommunestyret tar beskrivelse av oppgaver, utfordringer og muligheter i helsestasjon- og skolehelsetjenesten 
til orientering. 
 

 

16.03.2022 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Forslag fra ungdomsrådet, foreslått av August Haarr Rogde,  

Ungdomsrådet tar saken til orientering, men understrekerer viktigheten av at eksisterende tilbud 
både er synlig og operativt til en hver tid.  Det fokuseres på arbeidet med å rekruttere 
helsesykepleiere og psykologer.   
 
 

Forslaget fremsatt av Haar Rogde enstemmig vedtatt.  
 
 

KUR - 007/22 Vedtak: 

Ungdomsrådet tar saken til orientering, men understrekerer viktigheten av at eksisterende tilbud 
både er synlig og operativt til en hver tid.  Det fokuseres på arbeidet med å rekruttere 
helsesykepleiere og psykologer.   
 
 

 

 

008/22 Samlesak for spørsmål 
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